

Customer Declaration Form 客户确认书

I/We declare that 我/我们声明 (Please tick) (请打)

Account Opening 开户

- I/We have received the General Terms and Conditions issued by ICBC (London) plc (the “Bank”). We hereby acknowledge and agree to be bound by the said terms, and that the use of Our accounts with the Bank is subject to the said terms.
本人/我们已收到中国工商银行（伦敦）有限公司的总条款和条件。本人/我们明白及同意接受贵银行订立的总条款及章程，在使用时须遵守总条款及章程内之各项条文，并愿受其约束。
- I/We declare and confirm that the information given to the Bank is true, correct and complete. I/We further undertake to notify the Bank promptly in writing whenever there is any change to this information.
本人声明及确认所提供贵银行的所有资料是真实、准确及完整的。本人承诺，如任何资料发生更改，本人将及时书面通知贵银行。
- I/We have been made aware that I/We have the right to cancel this/these account(s) within 14 days after the account(s) is/are opened.
本人/我们已经了解，我/我们有权在开户后 14 天内取消已开的账户。
- I/We have received the Retail Tariff.
本人/我们已收到账户价格清单。

Internet Banking Service 网上银行服务

- I/We have received the Internet Banking Service Terms and Conditions issued by the Bank. I/We, hereby acknowledge and agree to be bound by the said terms and that the use of Internet Banking Service of ICBC (London) plc is subject to the said terms.
本人/我们已收到中国工商银行（伦敦）有限公司网上银行业务条款和条件。
本人/我们明白及同意接受中国工商银行（伦敦）有限公司订立的网上银行服务条款和条件，在使用时须遵守条款和条件内之各项条文，并愿受其约束。
- I/We understand that once My/Our application is approved by the Bank, I/we need to reset my login password(s) promptly.
本人/我们同意在此申请被贵行接受后，立即设定本人/我们的登录密码。
- I/We, the undersigned, hereby agree to operate My/Our Primary Account and Subsidiary Account(s) indicated in the Corporate Internet Banking Service Application Form or hereafter registered with the Bank through the access of Internet Banking Services of the Bank until further notice.
本人/我们同意通过中国工商银行（伦敦）有限公司网上银行服务来操作网上银行服务申请表上所列之基本账户与附属账户，及今后本人/我们向贵行要求增加之附属账户直至另行通知。

Authorised Signatory 1 第一授权签署人	Authorised Signatory 2 第二授权签署人
Full Name 姓名:	Full Name 姓名:
Title 职务:	Title 职务:
Signature 签字:	Signature 签字:
Date 日期:	Date 日期: